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Til formannskapet 
  
Viser til sak vedr Heianefeltet som skal opp i formannskapet 05.12 2020 
  
Ber om at formannskapet ser spesielt på dette med vegen forbi Kuneset. Forstår det slik at Statens 
Vegvesen ikkje godtar at ein lagar møteplasser på begge sider av Kuneset men står på at det skal 
vera dobbel kjørebane og fortau frå rundkjøringa ved gamle kyrkjegarden og fram til etter avkjørsle i 
Tresbakken. 
  
Dette vil rasere to/tre eigedommar på Kuneset som og vil få vegen og fortau altfor tett inn på husa. 
Det vil også legge «bånd» på eigedommane slik at det er umulig å gjera utvidelser på husa, samt 
gjera at salgsverdi vil gå drastisk ned om ein vil selje husa. 
  
Kan også visa til innspel ifbm høyringa frå eigarrepresentantar på Kuneset at ein kunne endre 
retninga litt på vegen. Dette bør formannskapet ta med i betraktninga. 
  
Det er også verdt å nevna at det er ein jordkjellar er på eine eigedommen som vil gå med i dragsuget 
om vegen vert utvida. Andre plasser vert slik sett på som verneverdig? 
  
Det vert også nevnt at det er så stor trafikk dagleg forbi Kuneset at einvegs kjørebane og møteplass 
ikkje akseptabelt ihht ein tabell Statens Vegvesen brukar. Denne viste de til i 2010 også då vegen 
mellom Årås og Solend skulle oppgraderast ifbm VVA rør og ein kunne legge fortau. Da skulle de 
også ha dobbel kjørebane med fortau. Kan nemna at vegen frå Fonnes til Austrheim heller ikkje har 
dobbel kjørebane med fortau. 
  
Sjøvsagt skal ein vera positivt til utvikling og sjå framover. Men her må ikkje byråkratar frå Statens 
Vegvesen få bestemma og rasere men la bygdefolket og dei lokale få eit ord med i bestemmelsen så 
trur eg ting vert betre. 
Dette ser ein klart ikkje vart gjort på Sætre der det ryk hus og hagar til, samt at eigedommar vert 
foringa og mindre verdt. 
  
Håpar det tek dette med i betraktninga og vurderer fornuftig 😊  
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